
BO.0002.14.2022 

 

Protokół nr LVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 30 grudnia 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 13:16 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, co stanowi kworum 

do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2022 - 2031, 

3) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 

4) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2023 – 2032, 

5) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

6) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązującej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców, 

7) zmieniająca uchwałę Nr XXXIX/298/2017 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia  

27 kwietnia 2017 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania, 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wieruszowa, 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie protokołów z LVI i LVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o: 

- wprowadzenie do punktu 3 porządku obrad, dwóch dodatkowych uchwał w ppkt 1, w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej oraz  

- w ppkt 2, w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

zaproponowanych zmian do porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej, 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Anetę Wolną, skarbnika Gminy Wieruszów, o krótkie 

zreferowanie podejmowanej uchwały. 

Aneta Wolna wyjaśniła, że w uchwale LVI/434/2022 z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości, nastąpiła oczywista omyłka pisarska w § 4 ust. 2 

w postaci błędnie dokonanego zapisu daty obowiązywania uchwały.   

Radni nie zgłosili pytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

Ze względów technicznych, zarządzona została przez Przewodniczącego 5 minutowa 

przerwa w obradach. 

2) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków, 

Głos zabrała zastępca burmistrza, Pani Marta Siubijak, która wyjaśniła, że podejmowana 

uchwała jest kontynuacją uchwały z 2018 roku, która straciła swoją ważność. Podjęcie 

przedmiotowej uchwały ma zapewnić właścicielom zabytków możliwość wnioskowania do 

gminy o dotacje na ich remont.   

Marta Siubijak poinformowała, że Gmina Wieruszów będzie wnioskowała o środki na 

udzielenie wspomnianych dotacji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Otrzymane 

środki zostaną przekazane na remont Kościoła w Cieszęcinie. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do omówionego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

poddał uchwałę pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

3) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił Marlenę Ciężką – przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu 

o zapoznanie radnych z opinią Komisji, która omawiała projekt uchwały na swoim 

posiedzeniu. Zabierając głos przewodnicząca Komisji poinformowała, że radni – członkowie 

Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. (opinia stanowi załącznik 

do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na 2022 rok,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

- 2031, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła aktualizację 

Wieloletniej Prognozy Finansowej spowodowanej wprowadzonymi zmianami do budżetu, 

dotyczącymi zaplanowanych przedsięwzięć. Wskaźnik obsługi długu wyniesie na koniec roku 



9,7 % i nie przekroczy dopuszczalnych limitów wynikających z ustawy o finansach 

publicznych (12,71%). (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski, Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

5) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022, 

Radni po otrzymaniu projektu uchwały i zapoznaniu się z jego treścią nie wnieśli pytań i uwag, 

wobec czego Przewodniczący Rady poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że do kompetencji Rady Miejskiej należy 

ustalenie wykazu wydatków niewygasających oraz planu finansowego tych wydatków. 

Zaproponowany w projekcie uchwały wykaz zadań, których wydatki zostały ujęte w budżecie 

na 2022 r. nie został zrealizowany a istnieje potrzeba wydatkowania tych środków w związku 

z wyłonieniem wykonawców i podpisaniem stosownych umów. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Martę Siubijak o przedstawienie zgłoszonych zmian do 

uchwały. 

Zastępca burmistrza złożyła wniosek o wprowadzenie zmiany poprzez dopisanie do wydatków 

niewygasających, wydatków na wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju 

cyfrowym przez zakup i przekazanie im sprzętu komputerowego. Zmiany w uchwale dotyczą: 

- wprowadzenia w załączniku nr 1 uchwały pkt 7 wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich  

w rozwoju cyfrowym kwotą 163.880,00 zł,  

- w pkt 8 wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym z kwotą 1.120,00 zł 

Rozpisanie na dwie pozycje wynika z faktu, że przedsięwzięcie realizowane jest ze środków 

Unii Europejskiej i ze środków krajowych. Termin wydatkowania środków to 30 czerwca  

2023 r. Wprowadzone nowe wydatki zmieniają też ich sumę, która wyniesie 303.830,00 zł. 

Wprowadzenie zmian dodatkowych wydatków niewygasających spowodowane jest 

wydłużającą się procedurą negocjacji związaną z rozbieżnością pomiędzy zamówionym  

a dostarczonym sprzętem komputerowym. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki przez Panią burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmiany do uchwały.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

6) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 

2023 - 2032, 

Przewodniczący Rady poprosił radnego Mirosława Jakubczaka o odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Łodzi do przedmiotowego projektu uchwały a następnie odcztane 

zostały opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Wieruszowie. (opinie stanowią 

załączniki do protokołu). 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do omówionego projektu uchwały w związku z czym  

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2023 - 2032,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

7) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023, 

Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o przedstawienie głównych założeń budżetu Gminy 

Wieruszów na 2023 r. 

Salę obrad opuścił radny Czesław Wróblewski. 

Na stan 13 radnych, obecnych na sali 12. 

Głos zabrał Burmistrz Wieruszowa Rafał Przybył, który przedstawił ogólne założenia 

do budżetu Gminy Wieruszów na 2023 rok. Przewidziane dochody budżetu ustala się w kwocie 

84.068.000,00 zł, natomiast po stronie wydatków to kwota 86.751.000,00 zł. Największą część 

wydatków pochłania oświata w wysokości 36% co stanowi 31.752.000,00 zł; na pomoc 

społeczną trzeba przeznaczyć 12.033.000,00 zł, na administrację publiczną 8.723.000,00 zł, na 

gospodarkę komunalną przeznaczyć trzeba 7.422.000,00 zł. Bieżące utrzymanie dróg to koszt 

w granicach 12.500.000,00 zł. Pozostałe koszty to 14.292.000,00 zł. 

W swojej wypowiedzi Burmistrz przeszedł do podziękowań dla radnych, dzięki 

decyzjom których nadal utrzymywany jest m.in. fundusz sołecki dla 14 sołectw Gminy 

Wieruszów. 

W założeniach budżetowych na rok 2023 przewidziana jest m.in. budowa dwóch sal 

gimnastycznych w Wyszanowie i Pieczyskach a także rozpoczęcie drugiego etatu remontów  

w Szkole Podstawowej Nr 2 na Podzamczu. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych do przedstawionych wyjaśnień przez 

Burmistrza, Przewodniczący Rady poprosił radnego Mirosława Jakubczaka o odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Następnie odczytane zostały opinie poszczególnych Komisji 

Rady Miejskiej w Wieruszowie. (opinie stanowią załączniki do protokołu). 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do omówionego projektu uchwały w związku z czym  

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Wieruszów na rok 2023,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 



Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Czesław Wróblewski  

8) w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązującej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

 

W otworzonej dyskusji radni nie zgłosili żadnych uwag i pytań, w związku z czym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji, która omawiała projekt 

uchwały na swoim posiedzeniu. Radny Mirosław Jakubczak poinformował, że Komisja 

pozytywnie oceniła zaproponowaną w uchwale zmianę dotyczącą sposobu ustalenia wysokości 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu. Pozwoli to na uregulowanie kwoty zwracanej przez gminę 

rodzicom w związku z ponoszonymi przez nich kosztami oraz umożliwi dostosowanie uchwały 

do obowiązujących znowelizowanych przepisów prawa. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Salę obrad opuścił radny Piotr Niełacny. 

Na stan 12 radnych, obecnych na sali 11. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, obowiązującej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

9) zmieniająca uchwałę Nr XXXIX/298/2017 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia  

27 kwietnia 2017 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania, 

Przewodniczący Rady poprosił radną Marlenę Ciężką o odczytanie opinii Komisji 

Gospodarczej i Budżetu do przedmiotowego projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Marta Siubijak wniosła o wprowadzenie zmian w § 2 ust. 3 omawianej 

uchwały w ten sposób, aby § 2 ust. 3 otrzymał brzmienie w sprawach, w których złożono 

wnioski o nabycie lokali na własność przed dniem wejścia w życie niniejszej uchwały na 

podstawie przepisów uchwały zmienionej w § 1, stosuje się przepisy tej uchwały w brzmieniu 

dotychczasowym. Zaproponowana zmiana jest doprecyzowaniem zapisów, związanych ze 



składaniem wniosków w sprawie nabycia lokalu. Obecne brzmienie pozwoli na właściwsze 

stosowanie uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają uwagi bądź pytania do zaproponowanej 

zmiany. Radni nie zgłosili pytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad wprowadzeniem poprawki w § 2 ust. 3 przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany § 2 ust. 3.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIX/298/2017 Rady Miejskiej w Wieruszowie z dnia 

27 kwietnia 2017 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

 

10) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wieruszowa, 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że projekt uchwały, został omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Marcin Piluch odczytał opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do 

omawianego projektu. Radni – członkowie Komisji po zapoznaniu się ze stanowiskiem 

Burmistrza i opinią kancelarii prawnej, uznali skargę za bezzasadną. (uchwała Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wieruszowa,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do Burmistrza 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

5. Przyjęcie protokołów z LVI i LVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LVI sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

    Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LVII sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LVII sesji 

Rady Miejskiej w Wieruszowie. 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel  

NIEOBECNI (3) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny , Czesław Wróblewski  

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym jak i mieszkańcom życzenia noworoczne. 

8. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:16 

posiedzenie LVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                     Adam Śpigiel 

 

 


